
OMGEVING DE DUMPEL BEOOGDE LOCATIE VOOR NIEUW ZWEMBAD 

Al langere tijd is de gemeente bezig met het maken van plannen om een nieuw overdekt zwembad te realiseren. Uit onderzoek van de gemeente blijkt nu dat de meest geschikte locatie hiervoor het 
terrein tegenover ROC A12 is. Op het terrein bevinden zich op dit moment een grasveld, skatebaan en een betonnen voetbalveld. Financiele middelen voor de verdere uitwerking en uitvoering zijn op 
dit moment niet beschikbaar. In september neemt de gemeenteraad een besluit over het inhoudelijke plan. 

Uit eerder onderzoek bleek al dat er behoefte is aan een volwaardig overdekt zwembad, dat geschikt is voor zwemlessen, bijzondere doelgroepen, competitie en trainingen voor diverse 
zwemsportactiviteiten. Het huidige zwembad De Dumpel voldoet hier niet aan. 
De gemeente heeft laten onderzoeken welke locatie het meest geschikt is. Twee locaties bleven uiteindelijk over: locatie Rheden (De Hangmat) en locatie Velp (De Dumpel) 
  
Tot slot is voor deze twee locaties de haalbaarheid onderzocht. De conclusie van het onderzoek is dat de locatie Velp-De Dumpel het meest geschikt is. De belangrijkste factoren die hierbij een rol 
spelen zijn de te verwachten bezoekersaantallen, de naamsbekendheid van het huidige zwembad De Dumpel, de voorkeur van belangrijke gebruikers zoals zwemvereniging PFC en de hoogte van 
noodzakelijke investeringen. 
  
Inpassing in omgeving aandachtspunt 
De beoogde locatie, het terrein tegenover ROC A12, ligt in een relatief dichtbebouwd gebied. De gemeente realiseert zich dat de keuze voor deze locatie gemengde reacties oproept. De gemeente wil 
bewoners dan ook graag betrekken bij de uitwerking van het totale plan. Het gaat dan vooral om de manier waarop de nu op het terrein aanwezige voorzieningen elders in het gebied een plek 
kunnen vinden en het beperken van verkeer 
-en parkeerproblemen.  
  
Gemeenteraad besluit 29 september 
Het geld om de plannen uit te werken en het zwembad te bouwen is op dit moment nog niet beschikbaar. Wanneer dit wel het geval is, is nog niet in te schatten. Dit hangt sterk af van hoe de 
economische situatie zich ontwikkelt. 
Op 15 september wordt het plan besproken tijdens de informatieavond van de gemeenteraad. Op 29 september 2009 neemt de gemeenteraad een besluit over de inhoud van het plan. 

 


